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Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

 

RĒZEKNES NOVADA DOME 
FINANŠU KOMITEJA 

REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 
2024. gada 28. novembrī Nr. 23 
 
Sēde sasaukta plkst. 10:20 
Sēde atklāta plkst. 10:44 
Sēdes veids - atklāta 
 
Sēdi vada: Domes priekšsēdētāja vietnieks Georgijs Jevsikovs 
Sēdi protokolē: Sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Guntis 
Rasims, Deputāts Jolanta Smane, Deputāts Artūrs Šķesters, 

 deputāti: Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Jānis Freibergs (no 
plkst.10:44 līdz plkst.10:45 un no plkst.11:02 līdz plkst.12:07), Deputāts Aija Kiserovska, 
Deputāts Inta Brence, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna (no plkst.10:44 līdz plkst.11:38 
un no plkst.11:47 līdz plkst.12:07), Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Guna Popova (no 
plkst.10:44 līdz plkst.11:12 un no plkst.11:17 līdz plkst.12:07), Deputāts Guna Zenčenko. 

 
Nepiedalās: 
Komitejas locekļi: 

 Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs – pamatdarbā, 
 Deputāts Aivars Buharins – pārejoša darbnespēja. 

 
Uzaicinātie: 

 Attīstības plānošanas nodaļas vadītājs Edmunds Džiguns (12.§), Attīstības plānošanas 
nodaļas vadītāja vietnieks Brigita Arbidāne (29.§), Kaunatas apvienības pārvaldes 
vadītāja vietnieks Sergejs Bašmakovs (6.§). 

 
Darba kārtībā: 
1. Par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības 2022.gada 6.janvāra noteikumi Nr.3 

„Kārtība, kādā notiek pašvaldības nekustamā īpašuma atsavināšanas process un 
atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izlietošana Rēzeknes novada pašvaldībā”. 

2. Par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 5.janvāra noteikumu Nr.6 
„Kārtība, kādā notiek nekustamā īpašuma un kustamās mantas atsavināšanas process - 
izsoles kārtībā un atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izlietošana Rēzeknes novada 
pašvaldībā”. 

3. Par atlīdzību pašvaldības izpilddirektoram un pašvaldības izpilddirektora vietniekam. 
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4. Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam. 

5. Par Rēzeknes novada pašvaldības kustamās mantas – lauksaimniecības zemes tīrīšanas 
rezultātā sagatavoto materiālu – koku zaru un izcirsto krūmu pārdošanu elektroniskajā izsolē 
ar augšupejošu soli Maltas apvienības pārvaldē. 

6. Par pašvaldības kustamās mantas - vieglā pasažieru transportlīdzekļa (autobusa) VW 
TRANSPORTER pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

7. Par pašvaldības nekustamā īpašuma, kas atrodas Raiņa ielā 26, Maltā, Maltas pagastā 
pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

8. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Līgo ielā 7-2, Lipuškos, Mākoņkalna pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

9. Par nekustamā īpašuma Nākotnes ielā 2, Dekšārēs, Dekšāres pagastā, daļas nomas tiesību 
izsoli saimnieciskās darbības veikšanai. 

10. Par nekustamā īpašuma “(..)” ēkas “Mehāniskās darbnīcas”, Čornajas pagastā, daļas nomas 
tiesību izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

11. Par nekustamā īpašuma Rāznas ielā (..), Kaunatā, Kaunatas pagastā, daļas nomas tiesību 
izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

12. Par nekustamā īpašuma "Bebri", Jurki, Verēmu pagastā, daļas labprātīgu atsavināšanu 
sabiedrības vajadzībām un atlīdzības noteikšanas komisijas izveidošanu. 

13. Par daļas no nekustamā īpašuma Kultūras laukumā 1A, Viļānos, iznomāšanu Nodarbinātības 
valsts aģentūras vajadzībām. 

14. Par grozījumiem nomas līgumā ar SIA “Centrālā laboratorija” Viļānos. 

15. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “Birztalas” - (..), Dricānos, Dricānu pagastā, nosacītās 
cenas apstiprināšanu. 

16. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “Kļavas” - (..), Dricānos, Dricānu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

17. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Egļu ielā (..), Lendžu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

18. Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2024.gada 6.jūnija lēmumā „Par nekustamā 
īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu”. 

19. Par nekustamo īpašumu “(..)” un “(..)”, Audriņu pagastā, nodošanu atsavināšanai L.K. 

20. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Čornajas pagastā nodošanu atsavināšanai D.V. 

21. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Griškānu pagastā nodošanu atsavināšanai D.K. 

22. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Ilzeskalna pagastā, nodošanu atsavināšanai J.G. 

23. Par nekustamā īpašuma “Pie Modesta”, Nautrēnu pagastā, nodošanu atsavināšanai zemnieku 
saimniecībai “Sils”. 

24. Par nekustamā īpašuma, kas atrodas “(..)”, Ozolaines pagastā, nodošanu atsavināšanai N.K. 

25. Par nekustamā īpašuma, kas atrodas “(..)”, Notra, Viļānu pagasts, Rēzeknes novads, 
nodošanu atsavināšanai L.P. 

26. Par samaksas samazināšanu V.G. par īpašumā piešķirto zemi Kaunatas pagastā. 

27. Par samaksas samazināšanu I.Z. par īpašumā piešķirto zemi Viļānu pagastā. 

28. Par atļauju novākt ražu sabiedrībai ar ierobežotu atbildību “Liska” Maltas pagastā. 

29. Par Atveseļošanas fonda projekta “Elektroautobusa iegāde Rēzeknes novada pašvaldībā” 
īstenošanu. 

 
1.§ 



3 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības 2022.gada 6.janvāra noteikumi Nr.3 
„Kārtība, kādā notiek pašvaldības nekustamā īpašuma atsavināšanas process un 
atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izlietošana Rēzeknes novada pašvaldībā” 

Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības 2022.gada 6.janvāra 
noteikumi Nr.3 „Kārtība, kādā notiek pašvaldības nekustamā īpašuma 
atsavināšanas process un atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu 
izlietošana Rēzeknes novada pašvaldībā”. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 

Akceptēt lēmuma projektu "Par grozījumiem Rēzeknes novada 
pašvaldības 2022.gada 6.janvāra noteikumi Nr.3 „Kārtība, kādā notiek 
pašvaldības nekustamā īpašuma atsavināšanas process un atsavināšanas 
rezultātā iegūto līdzekļu izlietošana Rēzeknes novada pašvaldībā”". 

 
2.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 5.janvāra noteikumu Nr.6 
„Kārtība, kādā notiek nekustamā īpašuma un kustamās mantas atsavināšanas process - 
izsoles kārtībā un atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izlietošana Rēzeknes novada 

pašvaldībā” 
Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 

par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 5.janvāra 
noteikumu Nr.6 „Kārtība, kādā notiek nekustamā īpašuma un kustamās 
mantas atsavināšanas process - izsoles kārtībā un atsavināšanas rezultātā 
iegūto līdzekļu izlietošana Rēzeknes novada pašvaldībā”. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 

Akceptēt lēmuma projektu "Par grozījumiem Rēzeknes novada 
pašvaldības 2023.gada 5.janvāra noteikumu Nr.6 „Kārtība, kādā notiek 
nekustamā īpašuma un kustamās mantas atsavināšanas process - izsoles 
kārtībā un atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izlietošana Rēzeknes 
novada pašvaldībā”". 

 
3.§ 

Par atlīdzību pašvaldības izpilddirektoram un pašvaldības izpilddirektora vietniekam 
Ziņo Silvija Kipļuka: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 

par atlīdzību pašvaldības izpilddirektoram un pašvaldības izpilddirektora 
vietniekam. 

Izsaka priekšlikumu 
Georgijs Jevsikovs: 

Izsaka priekšlikumu palielināt Rēzeknes novada izpilddirektores Ērikas 
Teirumniekas algu no 3 254 euro uz 3 700 euro. 
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Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Ko pārējie darbinieki teiks? 

Izsaka viedokli Guna 
Popova: 

Kuri neieņem šādus amatus, tas ir, parastie strādnieki? 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Ērika Teirumnieka varēja arī neaiziet uz izpilddirektora amatu un palikt 
pie savas algas. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Tā bija viņas politiskā izvēle. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Bet cilvēks strādā un pilda pienākumus. 

Izsaka viedokli Guna 
Popova: 

Bet visi cilvēki strādā. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Katram jau kaut kas ir pacelts. Manuprāt, priekšlikums ir jāatbalsta. 

Izsaka viedokli Artūrs 
Šķesters: 

Lēmumā norādītā alga ir 3254 euro. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Jā, bet mēs, kā deputāti, varam izdarīt grozījumus. No manas puses tas ir 
uzskatāms, ka tas ir godīgi, jo cilvēks strādā un pilda pienākumus. 

Izsaka viedokli Guna 
Popova: 

Tad sanāk, ka vieniem ceļam, bet otriem neceļam. Parastie darbinieki arī 
strādā un pilda pienākumus. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Citiem arī ir pacelts. 

Izsaka viedokli Guna 
Popova: 

Ja ir novērtējums. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Jā, visiem ir vērtējums. Ērika Teirumnieka tika vērtēta trešajā līmenī, pat 
ne 4. vai 5.līmenī. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Bija runa par algu iesaldēšanu. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Algas nav iesaldētas. Mums visiem ir paceltas algas. 

Izsaka viedokli Guna 
Popova: 

Sanāk, ka algas tiek celtas pašiem augstākajiem cilvēkiem, bet 
paskatoties novada mājaslapā, cik vajag darbinieku...nu... 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Bet mums šādas atbildīgas personas ir jānotur. Nav viegli uzņemties 
cilvēkam šādu lomu. Top cilvēki, top menedžeri saņem vēl vairāk. 

Izsaka viedokli Guna 
Popova: 

Bet mēs esam Rēzeknes novadā. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Mums uzņēmēji kokapstrādē saņem vairāk, nekā izpilddirektors. Tas nav 
pareizi. 

Izsaka viedokli Guna 
Popova: 

Bet tas bija viņas lēmums. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Jā, bet kādam vajadzēja uzņemties lomu vest pašvaldību uz priekšu. Vai 
jūs piedāvājat citus pretendentus? 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Viņa zināja, uz kādu algu iet! 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Bet, ja cilvēks iet pretī, tad arī deputātiem šis cilvēks ir jānovērtē. 
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Izsaka viedokli Artūrs 
Šķesters: 

Šobrīd iet runa par konkrētu dokumentu, kas ir pielikumā. Ir redzams, ka 
ir bijis novērtējums un Švarca kungs to ir parakstījis. Tas ir tas, kas mums 
ir jāapstiprina. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

(sniedz detalizētu informāciju) 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Ja mēs nobalsojam par priekšlikumu algu paaugstināt līdz 3 700 euro 
bruto, vai to varēs ierakstīt? Kāds algoritms būs tālāk? 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Vai pie anketām ir viedoklis, kādu komisija redz šo palielināšanas 
amplitūdu? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Tā ir starpība starp 2027.gada sasniedzamo. Šī skala nav atcelta (sniedz 
skaidrojumu). 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Ir vairākas nesaprotamas lietas, tāpēc būtu nepieciešams vēl diskutēt par 
šo jautājumu. Ir jābūt skaidrojumam, kāds ir tas objektīvais cipars uz 
cilvēku. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Te ir līmeņu tabula, pēc kuras vadīties. Mēs pielietojam vidējo jeb 3. 
līmeni, kur maksimālā alga izpilddirektoram ir 3 960 euro. Es neprasu, 
lai tiek novērtēts vidēji maksimāli, bet gan vidēji vidēji. Lai gan cilvēks 
strādā vairāk, nekā vidēji. 

Izsaka viedokli Guna 
Popova: 

Tad anketā tā arī jāraksta. 

Izsaka viedokli Artūrs 
Šķesters: 

Tad novērtējumā vajadzēja būt 4. līmenim. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Mēs ejam 3. līmenī, kas ir atļauts. Tāpēc mans piedāvājums ir 3 700 euro, 
bet maksimālais ir 3 960 euro. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Ir skaidrs, ka deputātiem rodas jautājumi, jo summas atšķirība 3. līmeņa 
ietvaros sastāda līdz pat 700 euro. Bet jūs strādājat un redzat, kā 
izpilddirektore jau no jūlija sākuma veic savus darba pienākumus. Ir jau 
jābūt izveidojušamies priekšstatam. Domes priekšsēdētājam, aizpildot šo 
anketu, vienam ir pagrūti novērtēt. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Ja mēs gribam, lai būtu vairāk, kā tālāk rīkoties? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Kā nolemsiet, tā būs. 

Izsaka viedokli Artūrs 
Šķesters: 

Kāpēc lēmumā uzreiz nevarēja tikt ierakstīts pareizais cipars? Vai nav 
neglīti, ka no sākuma mēs redzam vienu ciparu, bet tad ir saruna par algas 
celšanu tāpēc, ka ir labs speciālists. Ir skaidrs, ka labiem speciālistiem ir 
jāsaņem labas algas. Neiet runa, ka piedāvātais cipars izpilddirektoram 
varētu būt neatbilstošs. Iet runa par pieeju, kādā veidā mēs par šo 
jautājumu runājam. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Būtu jāpārrunā ar priekšsēdētāju, kāpēc viņš ir novērtējis tieši šādi. Lai 
nebūtu tā, ka mēs komiteju sēdēs tīri politiski izlemjam, kāda būs alga. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Tad mēs šo jautājumu pagaidām atliekam, līdz informācijas saņemšanai, 
kāpēc priekšsēdētājs ir tā novērtējis. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Šajā lēmuma projektā ir arī vietnieks. Tur nekas netiks celts? Vai arī uz 
500 euro cels? 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Par izpilddirektora vietnieka algas celšanu nekas nav izskanējis. Jūs varat 
izteikt arī savu viedokli. 
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Izsaka viedokli Guna 
Popova: 

Mēs jau izteicām. 

Izsaka viedokli Jolanta 
Smane: 

Kur var apskatīties amplitūdas, jo te ir tikai gatavi cipari. Vai šajā 
gadījumā pareizi būtu atturēties, lai veiktu pārvērtēšanu? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Jums ir jānosaka kārtība, ko jūs darīsiet. Jūs varat apstiprināt piedāvāto, 
jūs varat noteikt, ka nepieciešams papildus izvērtējums. Vai jūs paši to 
darāt, vai nosakāt, ka domes priekšsēdētājs atkārtoti veic novērtēšanu. 
Bet gradācija kaut kādā veidā ir jānosaka. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Lai domes priekšsēdētājs pārvērtē. 

Izsaka viedokli Artūrs 
Šķesters: 

Bet diskusija par šo jautājumu? 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Pēc tam arī diskusija ar pamatojumu. 

Izsaka viedokli Guna 
Popova: 

Tad citiem darbiniekiem arī pārvērtēsim? 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Tad jau skatīsimies. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Pārējiem darbiniekiem pārvērtēšana nav paredzēta., jo izvērtē algu 
novērtēšanas komisija. Bet jūs varat mainīt kārtību un pieņemt 
grozījumus atlīdzības nolikumā. 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Bet visiem viss ir izdarīts pēc metodikas. 

Deputāti, ziņotājs 
Silvija Kipļuka: 

(debatē) 

Par lēmumu balso: 
"PAR"  - 3 (Vilis Deksnis, Zigfrīds Lukaševičs, Jolanta Smane) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - 3 (Georgijs Jevsikovs, Guntis Rasims, Artūrs Šķesters) 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Noraidīt lēmuma projektu "Par atlīdzību pašvaldības izpilddirektoram 
un pašvaldības izpilddirektora vietniekam". 

 
4.§ 

Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam 
Ziņo Brigita Arbidāne: Izskatot biedrības “TEV” 2024.gada 7.novembrī reģistrēto iesniegumu, 

lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par mantas dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainas sabiedrības vispārējam 
atbalstam. 

Izsaka viedokli Jolanta 
Smane: 

Autobuss ir ejošs un to lieto? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Autobusam uz šodienu ir tehniskā apskate nav izieta, bet apskate tiks 
izieta, lai varētu autobusu nogādāt Ukrainā. Jau, iesniedzot projektu par 
elektroautobusa iegādi, tika nolemts, ka šis autobuss tiks utilizēts. Tas ir 
obligāts projekta noteikums, iegādājoties vienu elektroautobusu, ir 
jāutilizē viens autobuss. 
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Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Autobuss līdz Ukrainai varēs aizbraukt? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Acīmredzot, varēs aizbraukt. Tāpēc tehniskā apskate tiks izieta, lai 
varētu aizbraukt. 

Izsaka viedokli Vasīlijs 
Arbidāns: 

Tam autobusam krīt ārā aizmugurējais stikls. 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Autobusu būtu jāutilizē. Ja mēs to nedarām, tad ir iespēja to ziedot. 

Izsaka viedokli Jolanta 
Smane: 

Kad būs elektroautobuss? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Elektroautobusa piegāde plānota 2025.gada sākumā. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Ir uzsākti darbi arī lādēšanas iekārtas uzstādīšanai? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Jā, ir uzsākti, bet būs ziemas termoloģiskais pārtraukums. Vasaras 
sākumā vēl būs asfalta izliešana. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) 
Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam". 

 
5.§ 

Par Rēzeknes novada pašvaldības kustamās mantas – lauksaimniecības zemes tīrīšanas 
rezultātā sagatavoto materiālu – koku zaru un izcirsto krūmu pārdošanu elektroniskajā 

izsolē ar augšupejošu soli Maltas apvienības pārvaldē 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot Maltas apvienības pārvaldes 2024.gada 14. novembra 

iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā 
domes sēdē par Rēzeknes novada pašvaldības kustamās mantas – 
lauksaimniecības zemes tīrīšanas rezultātā sagatavoto materiālu – koku 
zaru un izcirsto krūmu pārdošanu elektroniskajā izsolē ar augšupejošu 
soli Maltas apvienības pārvaldē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 

Akceptēt lēmuma projektu "Par Rēzeknes novada pašvaldības kustamās 
mantas – lauksaimniecības zemes tīrīšanas rezultātā sagatavoto 
materiālu – koku zaru un izcirsto krūmu pārdošanu elektroniskajā izsolē 
ar augšupejošu soli Maltas apvienības pārvaldē". 

 
6.§ 
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Par pašvaldības kustamās mantas - vieglā pasažieru transportlīdzekļa (autobusa) VW 
TRANSPORTER pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot Kaunatas apvienības pārvaldes 2024.gada 11.novembra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības kustamās mantas - vieglā pasažieru 
transportlīdzekļa (autobusa) VW TRANSPORTER pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Cik saprotu, šis mikroautobuss jau ir sarūsējis? To īsti vairs nav nozīmes 
metināt? 

Izsaka viedokli Sergejs 
Bašmakovs: 

Jā, servisā tika aprēķināta summa par remontu. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Cik liela summa bija noteikta? 

Izsaka viedokli Sergejs 
Bašmakovs: 

7 000 euro. Metināšanas darbi, krāsošana u.tt. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības kustamās mantas - vieglā 
pasažieru transportlīdzekļa (autobusa) VW TRANSPORTER pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
7.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma, kas atrodas Raiņa ielā 26, Maltā, Maltas pagastā 
pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Maltas apvienība pārvalde” 2024.gada 7.oktobra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma, kas atrodas 
Raiņa iela 26, Maltā, Maltas pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar 
augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības nekustamā īpašuma, kas 
atrodas Raiņa ielā 26, Maltā, Maltas pagastā pārdošanu elektroniskā 
izsolē ar augšupejošu soli". 

 
8.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Līgo ielā 7-2, Lipuškos, Mākoņkalna pagastā, 
pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Kaunatas apvienības pārvalde” 2024.gada 7.novembra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā 
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domes sēdē par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Līgo ielā 7-2, Lipuškos, 
Mākoņkalna pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Līgo ielā 
7-2, Lipuškos, Mākoņkalna pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar 
augšupejošu soli". 

 
9.§ 

Par nekustamā īpašuma Nākotnes ielā 2, Dekšārēs, Dekšāres pagastā, daļas nomas tiesību 
izsoli saimnieciskās darbības veikšanai 

Ziņo Silvija Kipļuka: Izskatot Viļānu apvienības pārvaldes 2024.gada 12.novembra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par nekustamā īpašuma Nākotnes ielā 2, Dekšārēs, 
Dekšāres pagastā, daļas nomas tiesību izsoli saimnieciskās darbības 
veikšanai. 

Izsaka viedokli Jolanta 
Smane: 

Runa iet par otrā stāva telpām? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Tur ir 1/2 domājamā daļa no pirmā stāva koridora un otrais stāvs. 

Izsaka viedokli Jolanta 
Smane: 

Šajā cenā ir iekļauta arī apkure? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Pielikumā ir aprēķins. 

Izsaka viedokli Jolanta 
Smane: 

15 euro mēnesī par otro stāvu? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Tas ir aprēķins, ko iesniedza apvienības pārvalde. 

Izsaka viedokli Jolanta 
Smane: 

Zāles iznomāšana vienai dienai maksā vairāk, nekā visas skolas otrais 
stāvs. Un termiņš ir uz 5 gadiem? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Pēc skaitītāju rādījumiem tiek aprēķināti pakalpojumi, kas tiek 
nodrošināti. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma Nākotnes ielā 2, 
Dekšārēs, Dekšāres pagastā, daļas nomas tiesību izsoli saimnieciskās 
darbības veikšanai". 

 
10.§ 
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Par nekustamā īpašuma “(..)” ēkas “Mehāniskās darbnīcas”, Čornajas pagastā, daļas 
nomas tiesību izsoles rezultātu apstiprināšanu 

Ziņo Silvija Kipļuka: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par nekustamā īpašuma “(..)” ēkas “Mehāniskās darbnīcas”, Čornajas 
pagastā, daļas nomas tiesību izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “(..)” ēkas 
“Mehāniskās darbnīcas”, Čornajas pagastā, daļas nomas tiesību izsoles 
rezultātu apstiprināšanu". 

 
11.§ 

Par nekustamā īpašuma Rāznas ielā (..), Kaunatā, Kaunatas pagastā, daļas nomas tiesību 
izsoles rezultātu apstiprināšanu 

Ziņo Silvija Kipļuka: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par nekustamā īpašuma Rāznas ielā (..), Kaunatā, Kaunatas pagastā, 
daļas nomas tiesību izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma Rāznas ielā (..), 
Kaunatā, Kaunatas pagastā, daļas nomas tiesību izsoles rezultātu 
apstiprināšanu". 

 
12.§ 

Par nekustamā īpašuma "Bebri", Jurki, Verēmu pagastā, daļas labprātīgu atsavināšanu 
sabiedrības vajadzībām un atlīdzības noteikšanas komisijas izveidošanu 

Ziņo Evita Igaune: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par nekustamā īpašuma "Bebri", Jurki, Verēmu pagastā, daļas labprātīgu 
atsavināšanu sabiedrības vajadzībām un atlīdzības noteikšanas komisijas 
izveidošanu. 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

(papildina Evitas Igaunes ziņojumu) 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kartodromā ir akceptēts projekts (1,3 miljoni euro), kura ietvaros būs 
atjaunota kartodroma kartingu trase, kā arī trase papildināta ar detaļām, 
lai to varētu izmantot drifteri. Tur būs bērnu laukumi un sabiedriskās 
labierīcības, kopā ar dzeramo ūdens ieguvi. Ir plānots izveidot arī 
stāvlaukumu, kura šobrīd nav vispār (sniedz informāciju) 

Izsaka viedokli Artūrs 
Šķesters: 

Ar īpašnieku par šo jautājumu ir runāts? 
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Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

Jā, viņš ļoti pozitīvi skatās un ir ieinteresēts apmaiņai. Jau ir sākts 
piemeklēt līdzvērtīgu zemes gabalu. Tā ir ārzemju firma, kas nodarbojas 
ar mežiem. 

Izsaka viedokli Juris 
Zvīdriņš: 

Šis lēmums ir pašvaldības gribas izteikums, kas tiks nosūtīts īpašniekam. 
Tikai tad arī būs atbilde, vai viņi piekrīt, vai nepiekrīt. Sarunas, protams, 
ir notikušas, bet šis lēmums būs oficiālais paziņojums. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Pagaidām bija sarunas tikai mutiski, bet viņi labprāt piekrita piedalīties 
kopīgā maiņas projektā un atbalstīt pašvaldību. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma "Bebri", Jurki, 
Verēmu pagastā, daļas labprātīgu atsavināšanu sabiedrības vajadzībām 
un atlīdzības noteikšanas komisijas izveidošanu". 

 
13.§ 

Par daļas no nekustamā īpašuma Kultūras laukumā 1A, Viļānos, iznomāšanu 
Nodarbinātības valsts aģentūras vajadzībām 

Ziņo Silvija Kipļuka: Izskatot Viļānu apvienības pārvaldes 2024.gada 8.novembra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā 
domes sēdē par daļas no nekustamā īpašuma Kultūras laukumā 1A, 
Viļānos, iznomāšanu Nodarbinātības valsts aģentūras vajadzībām. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par daļas no nekustamā īpašuma Kultūras 
laukumā 1A, Viļānos, iznomāšanu Nodarbinātības valsts aģentūras 
vajadzībām". 

 
14.§ 

Par grozījumiem nomas līgumā ar SIA “Centrālā laboratorija” Viļānos 
Ziņo Silvija Kipļuka: Izskatot Veselības un sociālā aprūpes centra “Viļāni” 2024.gada 

15.novembra ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par grozījumiem nomas līgumā ar SIA 
“Centrālā laboratorija”, Viļānos. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 
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NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par grozījumiem nomas līgumā ar SIA 
“Centrālā laboratorija” Viļānos". 

 
15.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “Birztalas ” - (..), Dricānos, Dricānu pagastā, nosacītās 
cenas apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot I.O. 2024.gada 9.oktobra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dzīvokļa īpašuma, 
kas atrodas “Birztalas ” - (..), Dricānos, Dricānu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “ 
Birztalas” - (..), Dricānos, Dricānu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu". 

 
16.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “Kļavas ” - (..), Dricānos, Dricānu pagastā, nosacītās 
cenas apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot I.T. 2024.gada 9.oktobra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dzīvokļa īpašuma, 
kas atrodas “Kļavas ” - (..), Dricānos, Dricānu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “ Kļavas” 
- (..), Dricānos, Dricānu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu". 

 
17.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Egļu ielā (..), Lendžu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot A.D. 2024.gada 11.novembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dzīvokļa 
īpašuma, kas atrodas Egļu ielā (..), Lendžu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 
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"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Egļu ielā 
(..), Lendžu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu". 

 
18.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2024.gada 6.jūnija lēmumā „Par nekustamā 
īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu” 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot A.E. 2024.gada 11.aprīļa iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par grozījumiem 
Rēzeknes novada domes 2024.gada 6.jūnija lēmumā „Par nekustamā 
īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu”. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 
2024.gada 6.jūnija lēmumā „Par nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu 
pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu”". 

 
19.§ 

Par nekustamo īpašumu “(..)” un “(..)”, Audriņu pagastā, nodošanu atsavināšanai L.K. 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot L.K. pilnvarotās personas V.I. 2024.gada 15.augusta 

atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par nekustamo īpašumu “(..)” un “(..)”, 
Audriņu pagastā, nodošanu atsavināšanai L.K. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par nekustamo īpašumu “(..)” un “(..)”, 
Audriņu pagastā, nodošanu atsavināšanai L.K.". 

 
20.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Čornajas pagastā nodošanu atsavināšanai D.V. 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot D.V. 2024.gada 13.novembra atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 

virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Čornajas pagastā, nodošanu atsavināšanai 
D.V. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 
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"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “(..)”, Čornajas 
pagastā nodošanu atsavināšanai D.V.". 

 
21.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Griškānu pagastā nodošanu atsavināšanai D.K. 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot D.K. 2024.gada 12.aprīlļa atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 

virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Griškānu pagastā nodošanu atsavināšanai 
D.K. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “(..)”, Griškānu 
pagastā nodošanu atsavināšanai D.K.". 

 
22.§ 

Par nekustamā īpašuma “ (..)”, Ilzeskalna pagastā, nodošanu atsavināšanai J.G. 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot J.G. 2024.gada 7.novembra atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 

virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Ilzeskalna pagastā, nodošanu atsavināšanai 
J.G. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “ (..)”, Ilzeskalna 
pagastā, nodošanu atsavināšanai J.G.". 

 
23.§ 

Par nekustamā īpašuma “Pie Modesta”, Nautrēnu pagastā, nodošanu atsavināšanai 
zemnieku saimniecībai “Sils” 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot z.s. ”Sils” 2024.gada 3.jūnija atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 
virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma “Pie Modesta”, Nautrēnu pagastā, nodošanu 
atsavināšanai zemnieku saimniecība “Sils”. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 
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NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “Pie Modesta”, 
Nautrēnu pagastā, nodošanu atsavināšanai zemnieku saimniecībai 
“Sils”". 

 
24.§ 

Par nekustamā īpašuma, kas atrodas “(..)”, Ozolaines pagastā, nodošanu atsavināšanai 
N.K. 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot N.K. 2023.gada 23.maija atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 
virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma, kas atrodas “(..)”, Ozolaines pagastā, nodošanu 
atsavināšanai N.K. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma, kas atrodas “(..)”, 
Ozolaines pagastā, nodošanu atsavināšanai N.K.". 

 
25.§ 

Par nekustamā īpašuma, kas atrodas “(..)”, Notra, Viļānu pagasts, Rēzeknes novads, 
nodošanu atsavināšanai L.P. 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot L.P. 2023.gada 17.oktobra atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 
virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma, kas atrodas “(..)”, Notrā, Viļānu pagastā, Rēzeknes 
novadā, nodošanu atsavināšanai L.P. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma, kas atrodas “(..)”, 
Notra, Viļānu pagasts, Rēzeknes novads, nodošanu atsavināšanai L.P.". 

 
26.§ 

Par samaksas samazināšanu V.G. par īpašumā piešķirto zemi Kaunatas pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot V.G. 2024.gada 14.novembra iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
samaksas samazināšanu V.G. par īpašumā piešķirto zemi Kaunatas 
pagastā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 
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"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par samaksas samazināšanu V.G. par 
īpašumā piešķirto zemi Kaunatas pagastā". 

 
27.§ 

Par samaksas samazināšanu I.Z. par īpašumā piešķirto zemi Viļānu pagastā 
Ziņo Lidija 
Kuzņecova: 

Izskatot I.Z. 2024.gada 15.novembra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par samaksas 
samazināšanu I.Z. par īpašumā piešķirto zemi Viļānu pagastā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par samaksas samazināšanu I.Z. par 
īpašumā piešķirto zemi Viļānu pagastā". 

 
28.§ 

Par atļauju novākt ražu sabiedrībai ar ierobežotu atbildību “Liska” Maltas pagastā 
Ziņo Anita Bringule: Izskatot sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Liska” 2024.gada 

20.novembra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par atļauju novākt ražu sabiedrībai ar 
ierobežotu atbildību “Liska” iepriekš nomātā zemē Maltas pagastā. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Par iepriekšējiem gadiem viņi arī samaksās, ka zemi lietoja? 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Samaksas termiņš tiek noteikts par faktisko lietošanu no 2021.gada līdz 
2025.gada 15.oktobrim. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai apartu zemi var uzskatīt kā zemi graudu novākšanai? 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Nē, šī zeme ir atsevišķi. Te tiek slēgts līgums par faktisko zemes 
izmantošanu līdz šī gada 31.decembrim. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Šis zemes gabals nebūs pagarināts uz nākošo gadu? 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Nē, nebūs. Ar 1.janvāri nomas objekts tiks publiskota kā nomas objekts 
izsoles kārtībā. 2022.gadā šī sabiedrība bija sniegusi iesniegumu par 
līguma pagarināšanu, bet tika norādīts, ka līguma darbības termiņi ir 
beigušies. Brīdinājums sabiedrībai tika sūtīts. Pagarināti tika tie līgumi, 
kuru termiņš vēl nebija beidzies. Tika izteikta vēlme, ka viņi gribētu 
atsavināt, bet apvienība izvēlējās, ka tā ir lauksaimniecības zeme. Tāpēc 
sabiedrība tika informēta, ka uz šiem zemes gabaliem nav nomas līguma. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Tad tā ir patvaļīga saimniekošana? 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Jā, sanāk tā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 
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"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par atļauju novākt ražu sabiedrībai ar 
ierobežotu atbildību “Liska” Maltas pagastā". 

 
29.§ 

Par Atveseļošanas fonda projekta “Elektroautobusa iegāde Rēzeknes novada pašvaldībā” 
īstenošanu 

Ziņo Silvija 
Ančikovska: 

Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par Atveseļošanas fonda projekta “Elektroautobusa iegāde Rēzeknes 
novada pašvaldībā” īstenošanu. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Cik izmaksās uzpildes stacija? 

Izsaka viedokli Silvija 
Ančikovska: 

Uzpildes stacija izmaksā 147 751 euro ar PVN. Pats autobuss ar PVN 
izmaksā 655 094 euro. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Mūsu ieguldījums ir PVN? 

Izsaka viedokli Silvija 
Ančikovska: 

Nē. Šīs izmaksas kopā ar PVN sastāda 802 845 euro. Mēs paņemam 
CFLA avansu 533 328 euro. Un mums ir jāpaņem aizņēmums, lai 
projektu noslēgtu - 269 517 euro. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Bet mums pēc tam naudu atgriezīs? 

Izsaka viedokli Silvija 
Ančikovska: 

Jā, mūsu daļa sanāks pie 140 000 euro. Šo aizņēmumu ņemam uz 7 
gadiem, kuru laikā būs jāatmaksā aizņēmums un procenti. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Vai budžetā nav kādu atlikumu? 

Izsaka viedokli Silvija 
Ančikovska: 

Nē, nav. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Cik lieli šobrīd ir procentu maksājumi? 

Izsaka viedokli Silvija 
Ančikovska: 

Šobrīd procenti ir lieli, bet ar 1.janvāri Valsts kases aizņēmumi plāno 
vairs nepiemērot apkalpošanas maksu, kas sastāda 0,25%. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Jāņem vērā tas fakts, ka nākotnē, ņemot vērā fiskālās disciplīnas 
ieviešanu visā Eiropas Savienībā, sākot ar 2025.gada, kad būs pārpildīts 
iedzīvotāju ienākuma nodoklis, tad šo nodokli pašvaldība nevarēs 
izmantot savām vajadzībām. Vienīgais izmantošanas veids būs 
kredītsaistību segšana (sniedz detalizētu informāciju). 

Izsaka viedokli Silvija 
Ančikovska: 

Naudas līdzekļu atlikumi uz šī gada beigām provizoriski nebūs tik lieli. 
Tie samazināsies. Un budžetu sabalansēt būs daudz grūtāk. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kā ar deficītu ir kopumā? Būs deficīts? 

Izsaka viedokli Silvija 
Ančikovska: 

Jā, būs. Vienmēr ir. Šis aizņēmums, kas iet uz domi, ir tikai pirmais. Būs 
vēl vairāki citi aizņēmumi. Kopumā projektu ir ļoti daudz un aizņēmumu 
arī būs daudz. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Cik procentu? 6% Valsts kasē aizņēmumam? 
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Izsaka viedokli Silvija 
Ančikovska: 

Nē, ap 4%. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Tā ir fiksētā vai mainīgā likme? 

Izsaka viedokli Silvija 
Ančikovska: 

Mainīgā. Likmes ik pa laikam tiek laistas uz leju. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Vai ir prognozēts, cik kredītu uz nākošo gadu būs? 

Izsaka viedokli Silvija 
Ančikovska: 

Pieļauju, ka pāri 10% varētu būt. 

Izsaka viedokli Guna 
Popova: 

Cik liela nepieciešamība mums ir pēc šī autobusa? 

Izsaka viedokli Silvija 
Ančikovska: 

Šis projekts jau tika apstiprināts 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Atpakaļ ceļa vairs nav. Tas ir jādomā, kad tiek apstiprināti projekti. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Lielo, daudzvietīgo autobusu par 130 000 nopirkt nevarēs. Un mums ir 
jāpilda energoefektivitātes funkcija "Zaļais kurss" plāns. 

Deputāti: (debatē) 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
6 (Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par Atveseļošanas fonda projekta 
“Elektroautobusa iegāde Rēzeknes novada pašvaldībā” īstenošanu". 

 
Sēde slēgta plkst. 12:07 
 
 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētāja vietnieks:                                                             Georgijs Jevsikovs 
 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 


